
KORT VERSLAG VAN SESSIE  3A VAN 21 SEPTEMBER 2017 
 

Onderwerp Wet Harmonisatie kinderopvang en peuterspeelzalen 2018 

Voorzitter H.B.E. Dreijer 

Griffie S. Neeskens 

Aanwezige raadsleden S. Çelik, P. van Deudekom, A.C. Eggermont,  R.A. van Koten, 
J.M. Poen, J.W.M. Staats-de Vries, M.G.J.E. Vos-Vester, L. de 
Winter, E.H. Zorgdrager-van Laar 

Aanwezige 
steunfractieleden 

J. Bot, M.E. Havik, S. Koppes 

Aanwezige 
portefeuillehouder 

A.V. Baerveldt 

Aanwezige ambtenaren / 
externe deskundigen 

E. Rikveld (ambtenaar) 
E. Buitenhek (extern deskundige)  

 
 

De voorzitter leidt het onderwerp kort in. Er wordt geen gebruik gemaakt van de 
rondvraag.  
 
Mevrouw Baerveldt (wethouder) geeft een korte inleiding. Het doel van deze sessie is 
de raad bijpraten over de harmonisatie kinderopvang en peuterspeelzalen. Het is een 
ingewikkelde materie. We hebben in Velsen een mooie uitgangspositie. Hier komen 
de kleintjes samen waarbij vroeg signalering heel belangrijk is. De heer Buitenhek 
neemt u mee in de materie.  
 
Dhr. Buitenhek geeft een presentatie over de harmonisatie peuterspeelzaalwerk in 
de gemeente Velsen. Tussentijds is er gelegenheid tot het stellen van vragen. Deze 
worden beantwoord door de heer Buitenhek en/of de wethouder. Op dit moment is er 
geen meerwaarde om dit onderwerp IJmondiaal op te pakken aangezien de situatie 
in Beverwijk heel anders is dan in Velsen. In de toekomst zal er zeker nog IJmondiaal 
naar worden gekeken. De stichting Welzijn Velsen blijft zeker in beeld. Men is erg 
tevreden over de kinderopvang die de stichting biedt. De kwaliteit van de 
peuterspeelzalen van de Stichting Welzijn Velsen is erg goed. We hoiden in de gaten 
hoe het loopt en er zijn regelmatig gesprekken met de Stichting Welzijn Velsen. Er is 
ook een particuliere aanbieder van kinderopvang namelijk Op Stoom. De gemeente 
wil niet aanbesteden. Kinderopvang organisaties kunnen zich aanmelden. De raad 
wordt op de hoogte gehouden van de voortgang.  
 
De presentatie over de Wet Harmonisatie kinderopvang en peuterspeelzalen 2018 
wordt bij dit verslag toegevoegd.  
De voorzitter concludeert dat de raad voldoende geïnformeerd is over dit onderwerp.  
 
 
 
 
 


